



matting / athletics / flooring

PVC FOAM MAT CLEANING & MAINTENANCE

APPLICABLE PRODUCTS

Airsoft™ Anti-Stat, Airsoft™ Checker, Airsoft™ Pebble, Airsoft™ Plus, Airsoft™ Ribbed, Airsoft™ Safety, Foam Fusion™, Kneezeez

consequential damage, loss or expense involving the use or misuse of these instructions.

ROUTINE MAINTENANCE - PVC Foam

For best results Edgewood Matting recommends that these products be swept, vacuumed or blown off with compressed air daily (both the top of the mat and under the mat). To abide by any applicable warranty, the maintenance schedule must be adjusted to keep the surface adequately clear of debris so as to not cause unnecessary wear. The cleaning schedule varies depending on the environment it is being used in, for example an office may be once a week where as a carpentry shop would be daily.

For removing more difficult dirt/stains dampen a cloth with warm water (mild detergent may be added). Do not scrub or use stiff brushes on the mat.

PRECAUTIONS

PVC foam products should never be exposed to excess water or other fluids, occasional spills are acceptable but must be cleaned up immediately. No mat should be left submerged in any fluid, mats should be kept dry at all times to avoid mold and mildew development. Avoid exposing any mat to harsh chemicals or oils.

DISCLAIMER

These instructions are based upon and believed to be best practices, but are still guidelines and do not imply liability for Edgewood Matting Ltd. It is the responsibility of the purchaser to properly maintain the mat and to abide by any regulations or laws applicable to them and the business they operate. Edgewood Matting Ltd. shall have no obligation or liability for any incidental or



matting / athletics / flooring

NETTOYAGE ET ENTRETIEN DES TAPIS EN MOUSSE DE PVC

PRODUITS APPLICABLES

Airsoft™ Antistatique, Airsoft™ craquelé, Airsoft™ Plus, Airsoft™ nervuré, Airsoft™ sécurité, Foam Fusion™, Kneezeez

ENTRETIEN COURANT - Mousse de PVC

Pour de meilleurs résultats, Edgewood Matting recommande que ces produits soient balayés, aspirés ou soufflés à l'air comprimé tous les jours (à la fois sur le dessus et sous le tapis). Pour respecter toute garantie applicable, le calendrier d'entretien doit être ajusté de manière à ce que la surface soit suffisamment dégagée des débris afin de ne pas causer d'usure inutile. Le calendrier de nettoyage varie en fonction de l'environnement dans lequel il est utilisé, par exemple un bureau peut être une fois par semaine où un atelier de menuiserie serait quotidienne.

Pour enlever la saleté ou les taches plus difficiles, mouillez un tissu avec de l'eau chaude (un détergent doux peut être ajouté). Ne frottez pas et n'utilisez pas de brosses rigides sur le tapis.

PRÉCAUTIONS

Les produits en mousse de PVC ne doivent jamais être exposés à un excès d'eau ou à d'autres liquides; les déversements occasionnels sont acceptables, mais ils doivent être nettoyés immédiatement. Aucun tapis ne doit être laissé immergé dans un liquide, les tapis doivent être gardés au sec en tout temps pour éviter le développement de moisissures. Évitez d'exposer un tapis à des produits chimiques ou à des huiles.

AVERTISSEMENT

Ces instructions sont fondées sur des pratiques exemplaires et sont considérées comme telles. mais sont toujours des lignes directrices et n'impliquent pas de

responsabilité pour Edgewood Matting Ltd. Il est de la responsabilité de l'acheteur de bien entretenir le tapis et de respecter les règlements ou les lois applicables à eux et l'entreprise qu'ils exploitent. Edgewood Matting Ltd. n'a aucune obligation ou responsabilité à l'égard de tout dommage, perte ou dépense fortuit ou consécutif impliquant l'utilisation ou le mauvais usage de ces instructions.